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FEJLEMÉNYEK (3) 

Néhány Szent János kórházzal kapcsolatos hírtöredék az elmúlt félév időszakából. 

Sajtótájékoztató – A nővérszálló rekonstrukciójáról 

 
2016 decemberében a kórház ápolási Igazgatósága felhívta a figyelmemet arra, 
hogy a nővérszállójuk teljesen leromlott állapotban van és kérték, hogy a polgári 
kezdeményezésünk segítsen ennek a helyzetnek a felszámolásában is. 

December 16-án egy bejáráson vettem részt, készítettem fotókat és írtam egy 
rövid dolgozatot, mellékelve benne a fotókat is. Ezt az írást küldtem meg Varga 
Mihály miniszter úrnak, országgyűlési képviselőnknek azzal a kéréssel, hogy 
finanszírozással segítse a ház belső rekonstrukciós munkáinak elvégezhetőségét. 
Válasza pozitív volt, intézkedése eredményeként a Szt.J.kórház – még decemberben 
- kapott 200 millió Ft-t és később további 150 millió Ft-t. A belső rekonstrukció 
részletes terveit a (KÖZTI Zrt.) készítette el.  

Első körben – mint közintézménynek - az AEEK, majd a MEH hagyta jóvá a 
pályáztatást. Július elején a kórház menedzsmentje nyertest hirdetett. Az épületben 
a bontási munkákat a kórház saját dolgozóival végeztette. A felújítást a nyertes 
végzi. A munkálatok idén decemberre, de legkésőbb jövő kora tavaszra 
befejeződnek és a lakók visszaköltözhetnek egy XXI. századi körülményeket 
biztosító nővérszállóba. Köszönjük Varga miniszter úr intézkedését.  

A fejlesztéssel kapcsolatban Varga Mihály miniszter úr sajtótájékoztatót tartott 
a nővérszállónál 2017. júl.17-én, amelyen meghívott résztvevők voltak Dr. Láng 
Zsolt II. kerületi és Pokorni Zoltán XII. kerületi polgármester urak, Gulyás Gergely úr, 
aki a 2018. évi parlamenti választásokon a XII. kerület FIDESZ-es jelöltje, valamint 
én magam is. http://www.echotv.hu/video/122479/500_milliard_korhazfejlesztesre 

(Csak zárójelek között jelzem, hogy az épület belső felújításának  
lehetőségét bizonyíthatóan a polgári kezdeményezés járta ki, de a sajtótájékoztatón 
a polgári kezdeményezés, a kórház önzetlen képviselete ezúttal nem kapott 
megszólalási lehetőséget. Ott álltam, mint „bió díszlet” a Pokorni úr mellett, de ki 
vagyok takarva a képekből. Ezt az eljárást, ha bizonyos szempontból meg is értem, 
de sajnálatosnak tartom egy magát „polgári kormánynak” nevező politikai vezetés 
részéről. Ennek ellenére egyelőre folytatjuk a szakszerű és jóhiszemű munkánkat 
persze nincs kizárva, hogy más módszertannal.)  

 

Új műszerek a Szent János kórháznak 
 
Döntés született /1425/2017 (VI.29.) Kormányhatározat/ arról, hogy az Egészséges 
Budapest Program (EBP) keretében még az idei évben egy MRI és egy DSA 
berendezést kap a kórház 1,42 Mrd Ft értékben, emelve ezzel a betegek szakszerű 
ellátásának színvonalát. 
 

Építési tervezésre kötelezettség vállalás 
 

Ugyancsak a 1425/2017 (VI.29.) Kormányhatározat rendelkezik arról, hogy  
458 millió Ft értékben – még 2017-ben – el lehet indítani a Szent János kórház 

http://www.echotv.hu/video/122479/500_milliard_korhazfejlesztesre
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bizonyos fejlesztéseivel kapcsolatos tervezési munkálatokat. (ld. kimásolt részlet a 
Kormányhatározatból) 

 

 

 
A kórház „Budai Meddőségi Centruma” (BMC) fejlesztése 
 

Gulyás Gergely úr a Parlament alelnöke, a 2018. évi országgyűlési választások XII. 
kerületi FIDESZ képviselő jelöltje az utóbbi fél évben két ízben is fogadott és 
meghallgatta a polgári kezdeményezésünk Szent János kórházzal kapcsolatos 
tájékoztatását. Természetesen tájékozódott más politikai és szakmai tényezőknél is 
és intézkedése eredményeként a BMC 1 Mrd Ft összeget kapott műszer beszerzésre 
és további 500 millió Ft-t szolgáltatásainak bővítésére, gyermekek után vágyó 
házaspárok kezelésére. 
 

Munkálatok a Traumatológia és Idegsebészet épületében 
 

A kórház – a közeli múltban - saját erőből tisztasági festést végeztetett az 
elhanyagolt épületben és néhány tűrhetetlen higiéniai és technikai állapotban lévő 
fürdőszoba-WC XXI. századi szintű felújítását is elvégeztette. 
 

Dél-budai Centrum kórház (DbC) 
 
A Nemzeti Fejlesztési Minisztérium megvásárolta (2017. júl. 8.) a XI. kerületi 
„Dobogó” (M1-M7 torkolatában) magántulajdonban lévő területrészét. A DbC 
elkészültéig és beüzemeléséig, ami a becslések szerint legalább 5-7 év, a Szt. János 
kórháznak változatlan szolgáltatási kötelezettségei lesznek. Nagyon sok még a 
bizonytalanság a DbC és a részben ezzel összefüggő új Szt. János kórház 
beruházás és annak időzítése terén.  
 
Budapest, 2017. július 18. 
 

 
 
 


